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YAS-108_01_004

DWN/DATE
NO. DATE REVISION RECORD

CHK/DATE APP/DATE VER.
01

TITLE: DWG/NO.:

MODEL NO.:

Form NO.:S-ENG-0119-01

YAS-108
Serial no.

Month Code  

O=Jan, P=Feb, Q=Mar, R=Apr, S=May, T=Jun, U=Jul, V=Aug, W=Sep, X=Oct, Y=Nov, Z=Dec

SER.NO.  Zxxxxx6QS

Year Code

Serial No.

Fixed “Z”

Will be noted from YAMAHA  by each PO.

Last code of year.
For example, year is 2015, the code should be “5”.
But when the acutal manufacture month is Dec, year code should be the last code of next year.
For example, the actual manufacture date is Dec-2015, year code should be “6” (2016). 

Based on the actual manufacture month, it should be shown as the previous month code and next month code.
For example, the acutal manufacture month is May, the Month Code should be “RT”.
But when the acutal manufacture month is Dec, the year code should be the last code of next year, 
and the Month Code should be “YO”.

each month code as below:

月代码

固定不变

客户提供到市场部。

年代码

例：2015年，代码：5

生产月份是2015年（1-11）月，代码为5；12月份生产的代码为6（2016年）（代码为每个年份的最后一位数）。

基于实际的生产月份的上一个月的代码和下一个月的代码，如生产月份为5月，月代码是：RT
若实际生产月份为12月时，月代码应为11月的代码和1月份的代码，月代码是：YO

【参考例】

OE M ,O D M：
製造番号：
2014年：

4月：

注：主机上的Ser. no.与彩盒Barcode上的Ser. no.要一致。 
Blank label for serial no.
P/N:460-042664-001Y1

Date code label
P/N: 460-042055-001X1  2018年製  07(J)version 製造年份: 2018年  25(V)version March 2018  22(K)version

注：以下version需要贴日期labbel, 日期跟着生产年月变动而变动,日期为实际生产的日期。

注：Rating label 上第一个空格贴序列号，第二空格贴日期。
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